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Omstilling af fælles buslinje 

  

Kære Sophie Hæstorp Andersen og Michael Vindfeldt 

Tak for jeres henvendelse om omstilling af fællesbuslinjer til eldrift ved udgangen af 2025.  

I Rødovre Kommune er vi helt på linje med jer om ønsket om at fremme den grønne omstilling af bus-
linjerne. Derfor har Rødovre tilsluttet sig ambitionen om, at alle buslinjer i kommunen skal køre på el. Den 
grønne omstilling af vores busnet er godt i gang i samarbejde med Movia. 

En yderligere forcering vil iht. Movias beregninger koste ca. 1,5 mio. kr. for Rødovre Kommunes vedkom-
mende.  

Rødovres har allerede i budget 2023 prioriteret midler til den grønne omstilling. Det har i den sammenhæng 
været meget vigtigt, at vi får den størst mulige effekt for de investerede midler. I forhold til udgiften for at 
forcere omstillingen til elbusser med ét år tidligere end planlagt, er det vores vurdering, at vi ville kunne få 
større miljøeffekt ved at investere midlerne i andre projekter. 

Rødovre Kommune vil dog ikke stå i vejen for jeres ønske om en forceret omstillingen, hvis I kan finde en 
måde hvorpå Rødovre Kommune holdes økonomisk skadesfri.  

Med venlig hilsen 

Britt Jensen 

Borgmester 

  


